
Referat af ordinær generalforsamling den 22. oktober 2024, kl. 19 i Siffen 

Valg af dirigent 

Gregers Maglekær blev valgt som dirigent og konstaterede, at generalforsamlingen var retÝdigt indkaldt 
jævnfør vedtægterne. 

Som referent blev Tina Steenberg Moll valgt.  

Kurt Petersen og Søren Pedersen blev valgt som stemmetællere. 

Formandens beretning 

Formanden indledte med en status på ændringerne i bestyrelsen siden sidste generalforsamling, hvor han 
blev formand, samt en tak til Randi Skov der træder ud af bestyrelsen som suppleant, men fortsætter med 
andre opgaver i foreningen. 

Året 2023/24 har været travlt med evaluering af markedet 2023 og forberedelserne til markedet i 2024, 
herunder reduktion af stadepladser og udfordringer med Sørby Hallens grønne områder.  

Kandisfesten var en stor succes og kunne melde fuldt udsolgt. I Bankoafdelingen overdrog Mona Friis Jensen 
formandsposten til Susanne Jacobsen efter mange år, som hun takkes for. Banko Foreningen har investeret ii 
nyt lydudstyr. Tak til Victor for at sætte udstyret op. 

Markedet 2024 bød på udfordringer med frivillige og vejret, men blev afviklet succesfuldt. Nye tiltag som 
Eventteltet blev introduceret, og der blev høstet erfaringer fra fødevarestyrelsens besøg. Det giver 
fokuspunkter til forskellige områder ved næste års marked. Det nye markedsforvalterudvalg havde forbedret 
forholdet til kræmmerne væsentligt og er allerede godt i gang med arbejdet til 2025. Der er pt. Solgt 77% af 
stadepladserne. 

Nedtagningen var som altid hurtig og effektiv. 6500 hjælpertimer blev ydet og hjælperfesten er planlagt til 
den 10. januar 2024. 

Nu kigger vi frem og planlægningen af 2025 er allerede i gang med fokus på underholdning, 
drikkevareaftaler og samarbejde med organisationer som Slagelse Festuge, Skælskør Drengerøvsaften mfl. 

Formanden takkede bestyrelsen og alle frivillige for deres indsats. 

Revideret regnskab 

Banko 

Suppleant Amanda rapporterede at afdelingen havde haft en god sæson. Der var afholdt 22 aftener med 
bankospil med i gennemsnit 181 spillere pr. aften. Hun takkede bestyrelsen for at hjælpe med at gøre 
bankoafdelingen mere synlig. 

Bankoafdelingen havde opnået et overskud på 107.174,66kr hvoraf 100.000kr blev overleveret til SIFs 
Venner 

 

SIFs Venner 

Mia Vestenkjær fremlagde det reviderede regnskab der viste et samlet overskud på 543.238kr.  

Der har blandt andet været ekstra udgifter til pladsen grundet vejrlig, samt en tagreparation på Siffen. 



Bestyrelsen besluttede i år at uddele 550.000kr til de frivillige foreninger. 

 

Indkomne forslag 

Bestyrelsen foreslog en ændring til vedtægternes §2 for at sikre foreningens virke som non-profitforenings. 
Formålet ændres fra: 

- ”Foreningens formål er at yde økonomisk støtte til Sørbymagle Idrætsforening og om muligt også til 
andre foreninger med folkelige, kulturelle og idrætslige formål i Slagelse Kommune” 

 

Til: 
 

- ”Foreningens formål er at fremme fællesskabet og sammenholdet i Slagelse Kommune og 
omkringliggende kommuner ved at understøtte idrætsmæssige, kulturelle og folkelige formål” 

Ændringen blev enstemmigt vedtaget og sikrer, at vi fortsat kan skaffe frivillige.  

 

Valg af bestyrelsesmedlemmer (valgt for 2 år) 

Formand Tommy Jonasson - på valg – modtager genvalg 

Næstformand Torben Hansen – ikke på valg 

Kasserer Mia Vestenkjær - på valg – modtager genvalg 

Sekretær Tina Steenberg Moll - ikke på valg 

Anni Pedersen - ikke på valg  

Søren Sandberg - på valg – modtager genvalg 

Max Arlø - på valg – modtager genvalg 

Jens Hillerup – på valg - modtager genvalg 

Erik Christoffersen – ikke på valg 

 

Generalforsamlingen gav genvalg til de opstillede kandidater. 

 

Suppleanter (valgt for 1 år) 

Brian Christensen – modtager genvalg  

Christina Petersen – modtager genvalg 

Randi Skov – modtager ikke genvalg 

Michael Vestenkjær – modtager genvalg 



Martin Nielsen – modtager genvalg 

Bestyrelsen foreslog: 

Peter Hansen som erstatning for Randi Skov 

 

Generalforsamlingen gav genvalg til de opstillede kandidater, samt nyvalg til Peter Hansen. 

 

Valg af revisorer, (valgt for 1 år) 

Mariana Petersen – på valg - modtager genvalg 

Birgitte Bonke Hansen – på valg - modtager genvalg 

 

Generalforsamlingen gav genvalg til de opstillede kandidater. 

 

Eventuelt 

Det blev oplyst at Landsforeningen for by og markedsfester afholder generalforsamling den 6/11/24. 

Sørbymagle Lokalråd afholder udviklingsdag den 16/11/24. 

Der var stor ros til Knæk Cancer arrangementet afholdt for nyligt. 

Det kommende Kandis arrangement i 2025 bliver umiddelbart det sidste, da Kandis går på pension, så vi skal 
finde på noget nyt til forårsfesten i 2026. Alle blev opfordret til at komme med gode ideer til bestyrelsen. 

 

Uddeling af overskud 

Årets overskud blev fordelt således: 

Badminton 41440kr 

Bordtennis 28716kr 

Fodbold 69778kr 

Gymnastik og fitness 112535kr 

Hockey 51026kr 

Volleyball 30733kr 

Esport 48918kr 

FS Hashøj 27457kr 

Slagelsegarden 2815kr 

Skælskør Marinegarde 28990kr 

Hashøj Rideklub 16974kr 

Spejderne 13676kr 

IF62 13928kr 

Slagelse Sportsacro 28423kr 



Slagelse Rideklub 5861kr 

FC Storebælt 4195kr 

Parasport Korsør 24537kr 

 

 

 


